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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond,  
 
Op 19 februari j.l. hebben wij een Raadsinformatiefbrief (nummer 24) ontvangen over de aanleg van een 
glasvezelnetwerk in Helmond. In deze brief komt ook de borgstelling ter sprake.  
 
Het CDA staat op het standpunt dat het goed is om een glasvezelnetwerk in Helmond aan te leggen. Het 
opent de weg naar de digitale toekomst. Het is een positieve ontwikkeling voor het onderwijs en 
ondernemerschap in Helmond. 
 
Echter het CDA staat ook nog steeds op het standpunt dat overheden over het al gemeen niet zo’n beste 
ondernemers zijn en dat we daarom extra aandacht moeten hebben voor de financiële risico’s die 
samenhangen met dit raadsbesluit. Het gaat immers maar liefst over 10 miljoen euro. 
 
Daarom willen we n.a.v. Raadsinformatiebrief 24 aan u de volgende vragen voorleggen: 
1. De sluitingsdatum voor deelname aan het Glasvezelnetwerk is 1 mei 2019. Kan het college aangegeven 

hoeveel mensen zich nu hebben aangemeld? Is de verwachting dat we de minimale overall deelname 
25% halen? Dit is immers de voorwaarde die de Bank Nederlands Gemeente heeft gesteld aan de totale 
lening van 30 miljoen, die nodig is voor de aanleg van dit netwerk.  

2. Kan het college aangeven wat is afgesproken, als we niet aan deze minimale overall deelname komen 
van 25%? Stopt dan het project en wordt de Glasvezel Helmond B.V. ontbonden?  

3. Indien dit het geval is, zijn er dan afspraken gemaakt over de verdeling van de aanloopkosten tot en met 
het moment van ontbinding van de Glasvezel B.V.? 

 
In afwachting van uw reactie, verblijven wij. 
 
Met vriendelijke groeten, 
Namens de CDA Fractie 
Dèsirèe Meulenbroek, raadslid 
Ron Peters, fractiesecretaris 
 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief delen wij u het volgende mede: 

 
1. De sluitingsdatum voor deelname aan het Glasvezelnetwerk is 1 mei 2019. Kan het college aangegeven 

hoeveel mensen zich nu hebben aangemeld? Is de verwachting dat we de minimale overall deelname 
25% halen? Dit is immers de voorwaarde die de Bank Nederlands Gemeente heeft gesteld aan de totale 
lening van 30 miljoen, die nodig is voor de aanleg van dit netwerk.  
Wij kunnen u melden dat de overall deelname van 25% gehaald is. Daarmee is voldaan aan de 
randvoorwaarde van de BNG. Overigens gaat het hier om de wijken Warande en Helmond-Noord. Bij 
alle wijken die nog komen gaan, zal telkens opnieuw voldaan moeten worden aan dit criterium. 
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2. Kan het college aangeven wat is afgesproken, als we niet aan deze minimale overall deelname komen 
van 25%? Stopt dan het project en wordt de Glasvezel Helmond B.V. ontbonden?  
Dit is nu niet aan de orde; de 25% is immers wel gehaald. Overigens is in de statuten vastgelegd hoe de 
samenwerking met e-Quest is vorm gegeven, de minimale doorlooptijd van de samenwerking en wat te 
doen bij onvoorziene ontwikkelingen (change of control). 

3. Indien dit het geval is, zijn er dan afspraken gemaakt over de verdeling van de aanloopkosten tot en met 
het moment van ontbinding van de Glasvezel B.V.? 
Verrekening bij verkoop van aandelen zal plaatsvinden zoals ook de aanschaf van de aandelen heeft 
plaatsgevonden, namelijk op basis van de (taxatie)waarde die het glasvezelnetwerk vertegenwoordigt. 

 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester     de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 
 


